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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2019/20:1367 Plastpelletssanering

Miljontals små plastpellets och mängder av annat skräp som släppts ut i våra 
hav flyter just nu i land på västsvenska stränder. Det är skräp som skadar både 
miljön och naturen. I dag är lagen kring nedskräpning otydlig – det som 
däremot är tydligt är att dagens situation inte är hållbar. 

Millimeterstora plastpellets, som misstänks komma från en olycka på ett norskt 
containerfartyg utanför Danmarks kust i mitten av februari, har nu rapporterats 
från minst tio platser längs med västkusten. Men de miljontals små plastbitarna 
antas finnas på långt fler platser längs stora delar av kusten, och ingen vet hur 
stor förekomsten är eller vad skadan kommer att bli just från denna händelse. 
Allmänheten uppmanas att hålla utkik och rapportera till länsstyrelsen om man 
ser plastpellets som kan ha koppling till olyckan med hopp om att det ska 
underlätta saneringsarbetet.

För att inte djurlivet ska bli lidande när fiskar och fåglar misstar plasten för mat 
behövs en omedelbar sanering. Kostnaden riskerar att hamna på kommunerna, 
vilket är oacceptabelt. Internationella rättsprocesser mot rederier är ingen enkel 
match för en liten kommun. Det behövs en större samordning samt en trygghet 
för att saneringskostnaden inte ska bli skyhög. 

Med anledning av detta vill jag fråga miljö- och klimatminister Isabella Lövin:

 

Hur kommer ministern att agera för att kostnaden för nedskräpningen av 
plastpellets eller eventuella rättsprocesser inte ska falla på enskilda kommuner? 

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-05-18
Besvaras senast
2020-05-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


